

# NordArt 2015

[www.nordart.de](http://www.nordart.de)



## Agata Czeremuskin-Chrut

Polen/Poland

Agata Czeremuskin-Chrut wurde 1983 in Polen geboren. Sie studierte an der Akademie der Bildenden Künste in Breslau (2008), MA Abschluss in Malerei, und an der Kunsthochschule Edinburgh (2007). Sie ist Malerin, Wandmalerin und Grafikerin. 2014 wurde sie für die "Old School" Künstlerresidenz in Gorna Lipnitsa in Bulgarien ausgewählt. Ebenso erhielt sie eine Ehrennennung auf der Biennale der Miniaturkunst in Tschenstochau, Polen. 2011 wurde sie für die Frühjahrsausgabe der Zeitschrift "Studio Visit" (Boston, USA) ausgewählt. Auf dem "Around the Coyote Kunstfestival" in Chicago wurde sie 2007 mit dem Kuratorenpreis ausgezeichnet (von Shannon Stratton kuratiert). Im selben Jahr war sie Stipendiatin der Ausbildungsförderung des Rathauses Breslau und erhielt das Kunststipendium des Präsidenten von Breslau. Sie hat an verschiedenen Kunstevents in Europa und Nordamerika teilgenommen. Ihre Bilder sind in vielen privaten Sammlungen weltweit vertreten. Sie ist Mitglied der Gesellschaft polnischer Künstler und Designer (ZPAP). Sie lebt und arbeitet in Warschau. [www.czeremuskin.com](http://www.czeremuskin.com)

Agata Czeremuskin-Chrut was born in 1983 in Poland. She graduated from the Academy of Fine Arts in Wroclaw (2008) with a Master Degree in Painting. In 2007 she studied also at the Edinburgh College of Art (UK). She works as a painter, muralist and graphic designer. In 2014 she was selected for The Old School Art Residency, Gorna Lipnitsa, Bulgaria. Also she received an honorable mention at the Biennale of Miniature Art, Czestochowa, Poland. In 2011 she was selected for the spring edition of the Studio Visit Magazine, Boston (US). At the "Around the Coyote Art Festival" in 2007 in Chicago she was awarded with the Curator's Choice (curated by Shannon Stratton). In the same year she was a scholar of the education grant from the City Hall in Wroclaw and art grant from the President of Wroclaw. She has participated in several art events in Europe and North America. Her paintings can be found in many private collections around the world. She is a member of The Society of Polish Artists and Designers (ZPAP). She lives and works in Warsaw. [www.czeremuskin.com](http://www.czeremuskin.com)



**Meat&geometry#2** (Diptychon), 2014, Acryl und Öl auf Leinwand, 130x260 cm  
 Meat&geometry#2 (diptych), 2014, acrylic and oil on canvas, 130x260 cm